
 ANA PROFETA: 

- Jen, dva, op! Evo ga. 

Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, zamjenici gradonačelnika, predstavnici 

gradskih upravnih tijela, poduzeća, kolegice i kolege dobar dan svima želim. 

I evo već smo vidjeli da su vrtići i danas, znamo i po dnevnom redu vrtiću su i danas 

tema i dobro je da jesu jer su vrlo vrlo važna tema. I ono što mene zanima, naime jako puno 

toga saznajemo o izgradnji kapaciteta kad se radi o vrtićkoj infrastrukturi, u smislu izgradnje 

novih vrtića, nadogradnjama postojećih, prenamjenama nekih drugih prostora u vrtiće itd. No, 

ono gdje baš nema toliko informacija je i dakle kako će jednog dana ti vrtići raditi odnosno 

moje bi pitanje konkretno bilo da li sva ta ulaganja koja sad imamo i imat ćemo još dosta 

vremena u infrastrukturu će pratiti i ulaganja u ljude, u radnike i radnice koji će raditi u tim 

vrtićima, odgajatelje, ostalo stručno osoblje i svi oni koji moraju biti, raditi u vrtiću da bi on 

mogao dobro funkcionirati i da bi se državni pedagoški standard mogao ispoštovati. 

Eto, pa to bi onda bilo moje pitanje, znači ljudski kapaciteti zapravo u vrtićima. 

Hvala lijepa. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Hvala vama zastupnice. Gradonačelniče hoćete li vi odgovorit ili netko u vaše ime? 

Vi. Izvolite. 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

- Ma ne nego po Poslovniku moram službeno prebaciti odgovor zamjenici 

gradonačelnika. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Izvolite, zamjenica Danijela Dolenec izvolite. 

 

DANIJELA DOLENEC: 

- Dobar dan, lijep pozdrav svima, i zastupnicima, zastupnicama, kolegicama i 

kolegama iz Gradske uprave, naravno predsjedniče Skupštine, svi prisutni. 

Evo zahvaljujem na prilici da odgovorim na ovo pitanje. 

Kao što ste rekli zastupnice puno se ulaže sada u infrastrukturu. Ja ću samo sumirati da 

je to sad šest gradilišta i desetak koje ćemo zarolati u narednih godinu dana i da je to oko 45 

milijuna eura već obaveza preuzetih u gradskom proračunu. To je povijesno, nikad nije 

viđeno. 

E sad, što se tiče ulaganja u ljude apsolutno. Dakle to je sustav koji raste, mi moramo i 

privući nove ljude i moramo zapravo osigurati da radnice i radnici koji sada rade u gradskim 

vrtićima rade u dostojnim uvjetima, da imaju kvalitetne materijalne uvjete, da žele zapravo 

ostati raditi. U tom smislu dakle prošle godine na kraju godine potpisan je Kolektivni ugovor i 

u gradskim vrtićima ali i drugdje u gradskim sustavima koji je povećao osnovicu plaće za 

4,5%, uveo je po prvi puta pravo na topli obrok od 500 kuna mjesečno i tada je to na razini 

cijelog sustava, znači ne samo vrtića nego i Gradske uprave, kulture i vatrogasaca bilo oko 20 

milijuna eura dodatno na masi plaća već za ovu godinu, za 2023. E sad, ono što smo zarolali 

kroz ovo proljeće i o tome evo nismo imali toliko prilike govoriti je da smo potpisali još dva 

aneksa na Kolektivni ugovor u vrtićima. Jedan je povećao božićnice i regres al' ovaj još 

važniji sada je povećao plaće kroz koeficijente i to za 6%. To je novih 10 milijuna eura 

godišnje na masi plaća samo u vrtićima kako bi smo osigurali da imamo zapravo konkurentne 

uvjete rada i da možemo privući prije svega sve koji su u sustavu da ostanu a isto tako privući 

nove odgajatelje da se zaposle u sustavu koji će značajno rasti. 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)…… 

Evo. 


